
 

 

Skovbrynet Skole 
Værebrovej 156, 2880 Bagsværd 
Telefon: 39 57 65 65 
E-mail: skovbrynetskole@gladsaxe.dk 

   

    

Skolebestyrelsesmøde nr 2. 
Onsdag d. 21. september 
Referat 
 
Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 
1. 
Orientering fra: 
Formanden, herunder skolerådsmøde og vigtige datoer 
Foreløbig oversigt over datoer for året vedlægges referat som bilag. 
Ved ændringer opdateres årets datoer. 
 
Den gode skoledag på Enghavegård Skole: Stort uformelt rum med god mulighed for både fælles- 
og gruppearbejde. En fleksibel måde at tilgå læring på med mange forskellige arbejdsmiljøer. 
 
Ny lovgivning på skoleområdet er trådt i kraft 1. august 2022 og giver mulighed for at tilrettelægge 
en anderledes skoledag. 
Det fremtidige evaluerings- og bedømmelsessystem: 

• Digital meddelelsesbog 
• Udviklingssamtaler mellem skole og kommune (i stedet for kvalitetsrapporter) 
• Folkeskolens nationale overgangstest i starten af skoleåret 
• Risikotest for ordblindhed bliver obligatorisk 
• Begrebet ”ikke uddannelsesparat” afskaffes 
• Udviklingsliste fra BUU til kommuner ved skoler med bekymrende kvalitet 
• Redskab til sprogvurdering i 0.kl. bliver obligatorisk (24/25) 
• Redskab til opsporing af højt begavede børn (24/25) 
• Ny UPV model 
• Screeningstest for læsevanskeligheder er obligatorisk (25/26) 
• Folkeskolens nationale færdighedstest (26/27) 

Frihedsgrader: 
• Konvertering af UUV til aktiviteter med tilsvarende personalebrug, fx kortere skoledag 
• Mulighed for fjernundervisning 
• Kompetencedækning – mulighed for projektarbejde/ombytning af timer 

 
Ny formand for skolebestyrelsen GXU er blevet enstemmigt valgt af formændene på Skolerådsmø-
det den 12. september 2022. Ny formand er Morten Frank fra Søborg Skole. 
 
Vigtige datoer: Afventer Ida Berg Meyer/Lissi Anderson omkring datoer for Skolerådsmøder i 2023 
 
Skolelederen 
Orienterer om status på formands-posten i elevrådet. 
Anton og Anika fra 7.årgang er valgt som formand og næstformand og er ligeledes trådt ind i skole-
bestyrelsen. 
Alt pædagogisk personale var på pædagogisk lørdag 17.9.22, hvor der blev arbejdet med: 

• Fordybelsesuge + Caféaften 6.oktober for alle børn, forældre og medarbejdere med diverse 
boder. 

• Boligbyt er blevet 1.evalueret hos børnene. 
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• Styrket fællesskab på Skovbrynet. 
 
Der bliver pt set på indeklima på hele skolen. Det er et problem, at der er stor variation i varme og 
kulde samt for lave temperaturer. 
Også ventilationssystemet skal udbedres – den genererer dårligt lugt. 
 
Der er påbegyndt en medarbejderundersøgelse for alle kommunens ansatte. Undersøgelsen dæk-
ker for den enkelte medarbejder over egen arbejdsplads og nærmeste leder. Vi er opmærksomme 
på at vi opnår den størst mulige deltagerprocent. 
Det er væsentligt for den efterfølgende indsats, at der er en høj svarprocent. 
 
22/23 vil vi markere skolens medarbejdere med en markering af de tre faggrupper: Lærere, pæda-
goger og TAP´ere. 
Datoerne er blev fastlagt: 
Lærerens Dag 12.10.22 kl.11.30-12 - smørrebrød 
Pædagogens Dag 11.11.22 kl.11.30-12 - smørrebrød  
TAP'ernes Dag 16.12.22 - æbleskiver 
 
Eleverne 
Møbler i klasserne: Der er stor variation i møbler fra klasse til klasse – elevrådet ønsker større ens-
retning og optimering i de klasselokaler hvor der er ringest møbleret. 
 
Toiletter: Ønske om at hver klasse har sit eget toilet. Det vil hjælpe på hygiejne og ejerskab – det 
var oplevelsen, at det fungerede under corona, at alle årgange har egne toiletter. 
 
Legeplads: Der er stort ønske om at få både udbedret legepladsen og også gerne få nogle nye ele-
menter ude på legepladsen. 
 
I udskolingen mangler vi lademuligheder til devices. Generelt skal der arbejdes med at vi bliver 
bedre til at passe på de devices, som man som elev låner af skolen. 
 
2. 
Caféaften 6.oktober 2022 kl.17-19 
Vagtplan til caféaftenen, kl.16.30-19.30 
v. formand Pernille Hindsgaul 
 
Pernille skriver ud til kontaktforældrene, så der er flest mulige der deltager i grill og drikke-boden. 
Pernille sender forslag om vagtplan ud til bestyrelsen der skal godkendes sammen med referatet. 
 
3. 
Mødet med BUU  
Hvad fik vi ud af det og hvad skal vi følge op på? 
v. formand Pernille Hindsgaul 
 
Drøftelse omkring emnet ”Skovbrynets Skoles fremtid”. Hvordan og hvad kan skolebestyrelsen gøre 
for den bedst mulige fremtid for skolen? 
Diverse nedslag blev drøftet. 
 
Der blev oplevet en mulig relevans og mening i at arbejde videre med muligheden for at få særlig 
dispensation for kantinedrift grundet særlige pædagogiske omstændigheder. 
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En idé at afholde møde i skolebestyrelsen inden næstkommende BUU-møde. 
 
4. 
Skole og forældre-seminaret, 11. – 12. november på hotel Nyborg Strand. 
 
Kort præsentation af programmet for seminaret ”Den frie folkeskole” 
Formand Pernille Hindsgaul og bestyrelsesmedlem Stine Rudbech-Jepsen deltager gerne 
v. formand Pernille Hindsgaul 
 
Pernille og Stine deltager. 
Emnet er frihedsgrader, blandt andet med oplæg fra forsøgskommunen Holbæk. 
 
5. 
Forslag til forretningsorden for skolebestyrelsens arbejde 
Drøftelse, eventuelle ændringer og godkendelse. 
Se bilag 
v. formand Pernille Hindsgaul 
 
Diverse ændringer blev gennemgået. Pernille retter til. Den endelige forretningsorden sendes ud til 
godkendelse med referat. 
 
Referat lægges og sendes ud til både medarbejdere og forældre på følgende vis: 
Skolens forside 
Aula opslagstavle 
Aula sikre filer 
 
Samt til skolens permanente arkivering i SBSys. 
 
6. 
Situationen omkring vores digitale devices  
Hvad er status? 
v. formand Pernille Hindsgaul 
 
Udsættes til kommende skolebestyrelsesmøde. 
 
7. 
Eventuelt  
 
Der er behov for en ny tur rundt på skolen, hvor der bliver udbedret diverse rådne pæle, løse søm 
osv. 
Ledelsen går videre med dette sammen med teknisk service. 
 
Bestyrelsens medlemmer på skolens hjemmeside skal opdateres. 
Ledelsen går videre med dette. 
 
Vi undersøger muligheden for nyt skolefoto-firma. 
Ledelsen går videre med sekretariatet. 
 
 
  


